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Voorwoord 

 

Hallo allemaal,  

 

Wat fijn dat je dit leest. Hierbij presenteren wij, het XVIIe bestuur der             

studievereniging ismus, ons halfjaarverslag. Zo halverwege het jaar is dit het           

perfecte moment voor reflectie en vooruitblikken. Hiermee proberen we duidelijk          

te maken wat er allemaal goed gegaan is en wat er beter kan. Op deze manier                

worden de uitdagingen voor het aankomende halfjaar duidelijk.  

 

Wij kijken positief terug op een halfjaar waarin veel leuke activiteiten           

georganiseerd zijn. Zo begonnen wij dit jaar met een borrel om kennis te maken              

met de nieuwe stamkroeg, een zeer groot succes! Ook activiteiten als het            

speeddaten, de befaamde diner roulers, de excursie naar De Wereld Draait Door            

en niet te vergeten de KAAL waren erg geslaagd.  

Natuurlijk was de verhuizing de meest ingrijpende gebeurtenis van het afgelopen           

halfjaar en wij hopen dat we dit naar behoren hebben opgepakt.  

Wij kijken erg uit naar de activiteiten die we nog mogen organiseren zoals de              

aankomende Meerdaagse Excursie naar Newcastle, het gemeenteraadsdebat en        

natuurlijk als kers op de taart de ismusreis.  

Wij hopen dat we door middel van dit document een helder beeld geven over de               

keuzes die wij het afgelopen halfjaar gemaakt hebben. Wij kijken uit naar alles             

wat ons het aankomende halfjaar nog zal bieden!  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek - Voorzitter 

Jelmer Bruurs - Secretaris 

Marije Berga - Penningmeester 

Lynn Leeneman - Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde - Commissaris externe betrekkingen 
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Visie van het bestuur 

 

Verhuizing 

Aan het begin van het jaar stelde het bestuur zich ten doel om de verhuizing zo                

vlekkeloos mogelijk te laten verlopen. Dit is naar mening van het bestuur erg             

goed gelukt. Toch is er vlak voor de verhuizing wel iets misgegaan. Op de laatste               

dag dat het oude TvA 5 actief open zou zijn, is er door een aantal leden van                 

verschillende verenigingen veel gemolesteerd in verschillende kamers en ook in          

de patio. Ook leden van ismus waren hierbij betrokken, waaronder de voorzitter            

van het huidige bestuur. Wij als bestuur willen graag afstand doen van deze             

wanpraktijken en duidelijk maken dat dit niet nogmaals mag voorkomen,          

ongeacht de situatie. Door het voorval waren de besturen van TvA 5            

genoodzaakt om zelf het oude pand helemaal leeg te halen en ook werden de              

verenigingen kortere openingstijden opgelegd.  

 

De nieuwe ismuskamer kon op de maandag na de kerstvakantie gelijk open,            

waardoor de leden nooit voor een dichte deur hebben gestaan. Het is natuurlijk             

afwachten of de nieuwe kamer het huiskamergevoel kan brengen zoals de oude            

kamer in TvA 5 deed. Er is getracht dit te bereiken door een kleurrijke inrichting               

op te zetten. Helaas is het tot op heden niet toegestaan om posters op de muren                

te hangen. Een voordeel is dat de kamer meer zitruimte heeft voor leden die een               

kopje koffie komen drinken of die even uit willen rusten tussen de colleges door.              

Hoewel we nog geen officiële collegeweek hebben gehad, merkten we dat het in             

de eerste weken na de opening al redelijk druk was. Het komende halfjaar zal              

blijken hoe vaak de kamer zal worden bezocht tijdens collegeweken. Hopelijk           

helpt het feit dat de kamer nu in hetzelfde gebouw huist als de rest van de                

faculteit. 

 

Het is ook van groot belang dat de nieuwe kamer schoon blijft. Dit is in de eerste                 

weken goed gelukt, waarbij de vaatwasmachine een fijne aanwinst is. Door het            

gebruik van mokken die we elke dag kunnen afwassen is het gebruik van             

papieren bekertjes erg afgenomen. Dit zorgt voor minder rommel en het is ook             

nog goed voor het milieu.  

 

Structuur en overzichtelijkheid 

In het begin van het jaar hebben wij aangegeven dat we zoveel mogelijk             

structuur en overzichtelijkheid aan wilden brengen in de vereniging. We hebben           

dit het afgelopen halfjaar vooral gedaan voor onze opvolgers. Zo hebben we een             

bestand bijgehouden waarin staat wat er allemaal moet gebeuren tijdens de           

inwerkperiode. Ook zijn we nu aan het kijken of we een centrale plek in de               

‘cloud’ kunnen krijgen waar alle benodigde bestanden opgeslagen kunnen         

worden.  

 

Daarnaast hebben wij met de verhuizing ook de mogelijkheid gehad om alle            

bestaande documenten uit te zoeken, waardoor we nu alleen nog de handige en             
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verplichte bestanden en papierwerk in bezit hebben. Deze zijn nu netjes           

opgeborgen in een kast in de bestuurskamer. Dit zorgt ook voor aanzienlijk meer             

overzicht.  

 

Ook is ‘Adobe Creative Cloud’ aangeschaft. Hierdoor kunnen de         

almanakcommissie, Unit-P en de filmcommissie goed te werk gaan op de           

ismuscomputer.  

 

Ledenadministratie 

Aan het begin van het jaar heeft de secretaris zich ten doel gesteld de              

ledenadministratie op orde te brengen. Na het innen van de contributie én het             

onderzoeken van het ledenbestand is naar voren gekomen welke leden er nog            

onterecht in het systeem staan. Het gaat hier veelal om internationale studenten            

van vorige jaren, maar ook leden die eerder aangegeven hebben uitgeschreven           

te willen worden. Deze leden zijn uitgeschreven zodat er een beter beeld kan             

worden gevormd van het aantal leden dat ismus telt. Daarnaast is naar voren             

gekomen dat enkele e-mailadressen ontbreken of niet juist zijn. De secretaris is            

ermee bezig deze op orde te brengen zodat ook deze leden mails ontvangen             

vanuit ismus.  
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Persoonlijke visie 

 

Ook in het halfjaarverslag zullen wij terug- en vooruitblikken op de persoonlijke            

visie die we ons aan het begin van het jaar ten doel hebben gesteld. Hieronder               

zal ieder bestuurslid persoonlijk reflecteren op het afgelopen halfjaar en de           

voornemens voor de resterende periode van het bestuursjaar uitleggen.  

 

Visie: Voorzitter 

Tijdens de bespreking van het beleidsplan kreeg ik enige kritiek op het feit dat              

mijn persoonlijke visie niet echt concrete doelstellingen had en het meer een            

functieomschrijving was. Dit was te wijten aan het feit dat de rol van voorzitter              

ook aanzienlijk minder concreet is dan de andere bestuursfuncties. Toch heb ik            

het afgelopen halfjaar duidelijke manieren en doelstellingen gevonden om mijn          

rol zo goed mogelijk in te vullen. Zo was een doelstelling dat ik de rest van mijn                 

bestuur zo goed mogelijk wilde laten functioneren. Ik heb dit het afgelopen            

halfjaar getracht te bereiken door zoveel mogelijk overzichtelijkheid en         

duidelijkheid aan te brengen. Dit heb ik bijvoorbeeld gedaan door tijdige           

deadlines te stellen voor beleidsstukken. Ook heb ik het bestuur genoeg           

mogelijkheid tot reflectie gegeven door persoonlijke voortgangsgesprekken te        

houden. Dit zal ik ook het aankomende halfjaar doorzetten.  

 

Verder ben ik ook druk geweest om het Platform voor Politicologen tot op zekere              

hoogte te hervormen. Zo is het vorig jaar niet gelukt om een tweede activiteit te               

organiseren. Nu zal er elk jaar een vaste tweede activiteit zijn en is ook het               

contact tussen de verschillende politicologieverenigingen erg goed.  

 

Ook is het contact tussen ismus en de vakgroep goed. Zo is er nog geregeld               

contact met de vakgroep over het aankomende symposium. Het is me het            

afgelopen halfjaar duidelijk geworden hoeveel de vakgroep voor ons kan          

betekenen én betekent. Ik zal hierdoor nog veel met de vakgroep bespreken. 

 

Ik zal me het komende halfjaar erg inzetten om de activiteiten van het PvP te               

laten slagen onder de leden van ismus. Verder kijk ik zeer uit naar de periode               

dat wij het XVIIIe bestuur mogen inwerken. Ik wil me ervoor inzetten dat dit              

vlekkeloos verloopt, zodat onze opvolgers er klaar voor zijn wanneer wij het            

stokje aan hen door zullen geven. 

 

Kjelt Goutbeek 

Voorzitter 2017-2018 
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Visie: Secretaris 

Een van mijn persoonlijke doelen aan het begin van dit jaar was het             

professionaliseren van de website. Naar mijn mening is dit met het vernieuwde            

uiterlijk zeer goed gelukt. Dit nieuwe uiterlijk zorgt ervoor dat wij met trots             

kunnen verwijzen naar onze site, voor zowel leden als externe partijen.  

 

Daarnaast ben ik het afgelopen halfjaar bezig geweest met het ledenbestand van            

ismus. Na de recentelijke inning van de contributie zijn de problemen met het             

ledenbestand duidelijker geworden en zijn de leden die hier niet in horen te             

staan verwijderd. Verdere problemen met onder andere ontbrekende of niet          

juiste e-mailadressen zijn een taak waar ik me het komende halfjaar nog meer             

op ga storten. 

 

Ook beheer ik het Facebook account van ismus. Dit wordt gebruikt voor de             

promotie van activiteiten middels evenementen en informatievoorziening via        

berichten. Alhoewel de promotie van activiteiten niet altijd optimaal was ben ik            

tevreden over hoe ik dit het afgelopen halfjaar heb gedaan.  

 

Ik hoop hiermee een duidelijk verhaal te hebben geschept over mijn persoonlijke            

verdiensten van het afgelopen halfjaar en mijn uitdagingen voor het komende           

halfjaar.  

 

Jelmer Bruurs 

Secretaris 2017-2018 

 

Visie: Penningmeester 

Terugkijkend op het afgelopen halfjaar heb ik een aantal zaken kunnen           

bewerkstelligen. Zo is er een meerjarig financieel plan opgesteld, welke later           

deze ALV behandeld zal worden. Daarnaast is het mij gelukt om in de loop van               

het jaar de boekhouding efficiënter bij te houden, met name door het inlezen             

van bankafschriften, iets wat eerder nooit gebeurde. Hierdoor worden er minder           

kleine foutjes bij het inboeken gemaakt én bespaart het mij tijd. 

Ook heb ik ervoor gezorgd dat de lijst met debiteuren aanzienlijk is geslonken.             

Bovendien ben ik veelvuldig achter leden aangegaan die niet op tijd betaalden            

voor de activiteiten. Dit contact is mijns inziens altijd op een vriendelijke manier             

verlopen. 

 

Daarnaast heb ik in november, december en januari geëxperimenteerd bij het           

bestuur met het gebruik van automatische incasso’s. Het blijkt dat het huidige            

boekhoudprogramma prima te gebruiken is bij het verwerken van deze          

incasso’s. 

 

Dan over de sfeer op de kamer. Deze is natuurlijk niet compleet zonder koekjes.              

Zeker in de maanden dat wij nog in TvA 5 zaten zijn er wekelijks koekjes op de                 

kamer aangeboden. Met ingang van februari is dit ook in de nieuwe ismuskamer             

het geval. 

 

  

6 



In het komende halfjaar zal ik mij voornamelijk gaan richten op het zo foutloos              

mogelijk verzorgen van de automatische incasso’s. Ook blijkt dat sommige          

posten op de begroting extra aandacht nodig hebben, dit zijn voornamelijk de            

posten waar te weinig is uitgegeven naar mijn mening. Hier zal ik actief             

achteraan gaan. 

 

Marije Berga 

Penningmeester 2017-2018 

 

Visie: Commissaris interne betrekkingen 

 

Het afgelopen halfjaar heb ik mij als commissaris interne betrekkingen          

voornamelijk beziggehouden met de activiteiten die ismus organiseert en de          

commissies die ismus rijk is. Er hebben al veel uiteenlopende, geslaagde           

activiteiten plaatsgevonden, waar ik erg blij mee ben. Dit wil ik het komende             

halfjaar dan ook voortzetten. Daarnaast heb ik in het begeleiden van de            

commissies naar mijn inziens de commissies in het algemeen veel vrijheid           

gegeven, met name op inhoudelijk gebied. Leden van commissies hebben de           

ruimte gehad om het commissiewerk naar eigen idee in te vullen, waardoor er             

verscheidene originele ideeën zijn ontstaan. Op organisatorisch gebied,        

bijvoorbeeld als het gaat om zaken als de planning, locatie of vervoer, heb ik de               

commissies meer actief gestuurd.  

 

Aan het begin van dit jaar heb ik mij ten doel gesteld om de documentatie van                

commissies voor komende jaren te verbeteren, onder andere door middel van           

draaiboeken. Hier zal ik, in samenwerking met de commissies, vooral het vierde            

blok van dit collegejaar mee bezig zijn. Wel zijn er al draaiboeken opgesteld voor              

de commissies die in het tweede semester worden ingesteld. Deze moeten           

zorgen voor duidelijkheid, zodat de commissies meteen effectief aan de slag           

kunnen gaan.  

 

Ik hoop jullie hiermee voldoende te hebben ingelicht over mijn bezigheden van            

het afgelopen halfjaar en mijn doelen voor het komende halfjaar.  

 

Lynn Leeneman 

Commissaris interne betrekkingen 2017-2018 
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Visie: Commissaris externe betrekkingen 

Afgelopen halfjaar heb ik me als commissaris externe betrekkingen ingezet om           

mijn functie zo goed mogelijk in te vullen . Zo heb ik me aan het begin van het                  

jaar voorgenomen om me in te zetten voor het professionaliseren van de functie.             

Dit is deels gelukt, maar nog niet zoveel als ik had gehoopt. Het             

sponsordocument is aangemaakt en bijgehouden met de sponsoren van dit jaar.           

Ik hoop dat dit document ervoor zorgt dat mijn opvolgers een duidelijk overzicht             

hebben en het ze zal helpen bij het vinden van sponsoren. Ook heb ik de               

LinkedIn-pagina van ismus inmiddels in mijn beheer. Ik heb de informatie die            

erop staat geüpdatet en ik probeer af en toe een bericht te plaatsen. Echter is               

het me nog niet gelukt om via deze weg echt personen te benaderen. Ik probeer               

te kijken of ik de komende tijd een soort cursus hierover zou kunnen volgen om               

op deze manier meer inzicht te krijgen in de mogelijkheden van LinkedIn.            

Sponsoren zoeken via alumni is mij nog niet gelukt. Dit heeft ermee te maken              

dat ik nog niet zo goed weet hoe ik dit het beste kan aanpakken.Daarnaast heb               

ik helaas nog niet de mogelijkheid gehad om bij activiteiten van alumni te zijn.              

Ik hoop dat ik hier komend halfjaar wel de kans voor zal krijgen. 

 

Verder ben ik wel erg blij dat alle sponsoren van vorig jaar ook dit jaar weer                

willen samenwerken met ismus. Ook ben ik blij dat ismus er een nieuwe sponsor              

bij heeft. Ik vind het wel jammer dat het me nog niet is gelukt om nog meer                 

sponsoren te vinden voor ismus, maar ik heb wel gemerkt hoe moeilijk dit is              

voor een kleine vereniging als wij. Ik hoop komend halfjaar nog een nieuwe             

sponsor te vinden, waarbij ik ga proberen om gebruik te maken van de             

mogelijkheden die ons tv-scherm biedt. 

 

Ik hoop dat ik hiermee een duidelijk beeld heb geschetst van mijn bezigheden             

van het afgelopen jaar en mijn doelen voor komend halfjaar. Ik heb er weer zin               

in! 

  

Irene Wilde 

Commissaris externe betrekkingen 2017-2018 
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Ledenbeleid 

 

Eerstejaars 

Vanaf de introductie heeft het bestuur geprobeerd de eerstejaars een welkom           

gevoel te geven bij ismus. Dit is erg goed gelukt. Maar liefst 27 eerstejaars              

zetten zich dit jaar in voor ismus door plaats te nemen in een commissie. Er zijn                

hierdoor dan ook veel eerstejaars aanwezig op activiteiten. Zo hebben zich erg            

veel eerstejaars aangemeld voor de meerdaagse excursie en de ismusreis. Ook           

was er voor de kerstvakantie sprake van een toename van eerstejaars op de             

kamer. Het doel is op dit moment om te zorgen dat nog meer eerstejaars zich               

thuis zullen voelen op de nieuwe kamer.  

 

In het begin van het jaar is als doel gesteld om meer middagactiviteiten te              

organiseren. Naast het consequent houden van het eetacties, lezingen en kratje           

van de maand is dat minder gelukt van voorgenomen. Dit is door toedoen van te               

vaak overlappende collegetijden. Dit had van tevoren ingecalculeerd kunnen         

worden, maar dit was een misschatting. Wel is dit in de toekomst meer te              

voorkomen door beter de roosters van de eerstejaars te bekijken. Het is            

voornemens dit het aankomende halfjaar beter te doen.  

 

Tweedejaars 

Het is in het eerste halfjaar vrij lastig geweest om de tweedejaars te betrekken              

bij ismus. Vorig jaar hebben een aantal eerstejaars zich actief ingezet voor            

ismus. Je ziet dat die leden de actieve tweedejaars van dit jaar zijn. Wel zien we                

dat er bij bepaalde activiteiten, zoals borrels, meer tweedejaars aanwezig zijn.           

Wij gaan ons het komende halfjaar inzetten om via deze activiteiten of onze             

eigen connecties toch meer tweedejaars bij ismus te betrekken.  

 

Derdejaars 

Ook dit jaar hebben we weer een mooie groep derdejaars die deelnemen aan             

een commissie. Verder zijn er veel derdejaars die het afgelopen halfjaar in het             

buitenland geweest zijn of die een stage hebben gelopen. Wij hopen dat deze             

mensen zich nog steeds bij ismus thuisvoelen. Door twee commissies op te            

starten in februari geven we die derdejaars de mogelijkheid om ook dit jaar nog              

actief lid te worden bij ismus. Ook zal er weer een welcome back etentje              

georganiseerd worden om deze leden meteen weer welkom te heten. 

 

Ouderejaars 

Het afgelopen halfjaar zijn de ouderejaars vrij aanwezig geweest ismus. Een           

aanzienlijk deel van de Algemene Ledenvergadering is ouderejaars en ook op           

activiteiten zijn de ouderejaars meermaals aanwezig. Wij beseffen dat veel van           

de ouderejaars zich het aankomende halfjaar zullen gaan focussen op het           

schrijven van hun Bachelorscriptie. Hoewel zij hierdoor waarschijnlijk minder         

vrije tijd over zullen hebben, hopen wij dat ze zich nog altijd welkom voelen op               

activiteiten of de kamer. 
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Pre-masterstudenten 

Een aantal pre-masterstudenten zijn het afgelopen halfjaar af en toe aanwezig           

geweest op activiteiten. We nodigen de pre-masterstudenten uit voor alle          

activiteiten en ze hebben een eigen Facebookgroep om ze gemakkelijk te           

bereiken. Ook worden ze via collegepraatjes bij het tweede en derde jaar van de              

bachelor bereikt.  

 

Masterstudenten 

Niet veel masterstudenten zijn het afgelopen halfjaar aanwezig geweest bij          

activiteiten van ismus. Toch hebben wij na de kerstvakantie wel gemerkt dat            

masterstudenten steeds vaker pauze houden op de nieuwe ismuskamer. Dit is te            

wijten aan het feit dat de kamer tegenwoordig erg dicht bij de studieruimte             

gelegen is, waar masterstudenten toch voor een groot deel zitten. Wij hopen dat             

hierdoor masterstudenten aangemoedigd worden om naar activiteiten te komen,         

mochten ze de tijd hebben. Ook zullen we het aankomende halfjaar nog een             

masteractiviteit organiseren, waar zoveel mogelijk masterstudenten bij aanwezig        

kunnen zijn.  
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Promotiebeleid 

 

Persoonlijk contact 

Persoonlijk contact was, is én blijft een belangrijk onderdeel van de promotie            

van ismus. Als bestuur hadden wij ons voorgenomen toegankelijkheid uit te           

stralen en dit is naar ons idee goed gelukt. We bemerken dat leden niet              

terughoudend zijn met vragen richting het bestuur. Daarnaast wilden wij zorg           

dragen voor het feit dat de kamer een plek is waar leden van alle jaarlagen               

samenkomen. Dit beschouwt het bestuur, ondanks de vernieuwing met de          

verhuizing, als goed gelukt. 

 

Collegepraatjes 

Collegepraatjes zijn een zeer goed middel voor de promotie van ismus. Via            

collegepraatjes zijn veel leden van ismus op een directe manier te bereiken. In             

het afgelopen halfjaar zijn collegepraatjes niet zo vaak gehouden als wij ons            

voorgenomen hadden. Dit is voornamelijk te wijten aan nalatigheid. Daarnaast          

staan docenten soms minder open voor collegepraatjes wat ook niet bevorderlijk           

is. Wij zullen erop letten dat de collegepraatjes komend halfjaar wel regelmatig            

gehouden zullen worden. 

 

Facebook 

Facebook is het belangrijkste sociale medium van ismus. Het afgelopen halfjaar           

is het veelvuldig gebruikt voor de promotie van activiteiten middels          

evenementen en zijn er berichten geplaatst ten behoeve van de          

informatievoorziening. Het aanmaken van evenementen is in de afgelopen tijd          

niet altijd op tijd geweest en het wordt als doel gezien dit in het komende               

halfjaar te verbeteren. De opkomst op de meeste activiteiten heeft hier echter            

niet onder geleden en is over het algemeen goed geweest. De banner op             

Facebook wordt iedere maand geüpdatet met een overzicht van de activiteiten           

die voor die maand op de planning staan.  

 

Snapchat 

Snapchat is het afgelopen halfjaar een zeer leuk en goed medium gebleken om             

activiteiten te promoten. Via Snapchat kan er op meer informele wijze           

activiteiten gepromoot of informatie gedeeld worden. Het valt te bemerken dat           

leden geregeld activiteiten bezoeken of naar de kamer komen omdat dit via            

Snapchat is gedeeld. Wij zijn tevreden over het gebruik van Snapchat en zullen             

dit het komende halfjaar zeker vervolgen. 

 

Instagram 

Instagram is het afgelopen halfjaar vooral gebruikt om sfeerimpressies te          

plaatsen van activiteiten. Dit is naar ons idee goed gelukt. Het plaatsen van             

posters ter promotie van activiteiten is minder gedaan en zal in het komende             

halfjaar als doel gesteld worden meer te doen. 
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YouTube 

ismus heeft sinds dit jaar een YouTube kanaal, T E L E V I S M U S. Dit kanaal is                     

te gebruiken voor de filmpjes van de filmcommissie. Tot op heden is er één              

video geüpload. Het doel is het komende halfjaar meer te doen met YouTube om              

ook van bijvoorbeeld activiteiten filmpjes te plaatsen. 

 

Twitter 

Het afgelopen halfjaar is het gebruik van Twitter erg matig geweest. Wij zien             

Twitter echter nog steeds als een nuttig medium voor voornamelijk promotie op            

meer formeel niveau. Door wat verschuivingen van de verantwoordelijkheid voor          

het Twitter account gaan we zorg dragen voor een actiever gebruik van Twitter. 

 

Ontwikkeling sociale media 

Ontwikkeling 

sociale media 

1 februari 2017 1 september 2017 1 februari 2018 

Facebookpagina 786 likes 829 likes 874 likes 

Facebookgroep 429 leden 427 leden 448 leden 

Twitter 398 volgers 404 volgers 397 volgers 

Instagram 108 volgers 191 volgers 244 volgers 

Snapchat 129 volgers 187 volgers  184 volgers 

 

LinkedIn 

Vanaf het begin van het collegejaar is onze commissaris externe betrekkingen           

beheerder van de LinkedIn-pagina van ismus. De informatie op deze pagina is            

geüpdatet en af en toe wordt er een bericht geplaatst. Komend halfjaar zal de              

commissaris externe betrekkingen gaan bekijken wat de verdere mogelijkheden         

zijn voor de LinkedIn-pagina. 

 

ismail 

De ismail is voor ismus een leuk en alternatief medium om leden te bereiken en               

te informeren over de gang van zaken binnen de verenigingen en aankomende            

activiteiten. Het doel was en blijft om de ismail aan het begin van de maand te                

verzenden zodat er een overzicht gegeven kan worden van de planning van die             

maand. Het afgelopen halfjaar is er iedere maand aan het begin van de maand              

een ismail verzonden en de secretaris zal zorg dragen dat dit het komende             

halfjaar zo blijft.  

 

Website 

De website is voor ismus een zeer belangrijk medium. Wanneer men ismus            

opzoekt op internet is de website het eerste wat men tegenkomt. Het doel was              

om de uitstraling van de website te verbeteren. Dit is met het nieuwe uiterlijk              

van de website gelukt en we zijn trots op het resultaat. De website wordt              

voornamelijk gebruikt voor het plaatsen van berichten en foto’s én ter           

informatievoorziening voor externe partijen. Het plaatsen van berichten is het          

afgelopen halfjaar niet zo vaak gebeurd als dat de secretaris zich tot doel had              

gesteld. Hier wordt het komende halfjaar meer mee gedaan. 
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Posters 

Aan het begin van dit jaar liepen de posters nog niet goed. Onder meer omdat er                

nog geen commissie was die dit kon doen. Na het opstarten van de commissie              

en de betrokkenheid van de commissarissen externe en interne betrekkingen bij           

het maken van posters is dit verbeterd. Sindsdien zijn er voor iedere activiteit             

posters geweest die op de oude ismuskamer zijn opgehangen. Op de nieuwe            

kamer is het helaas (nog) niet toegestaan posters op te hangen. Dit betekent             

echter niet dat posters niet belangrijk zullen blijven. Vooral voor online promotie            

in Facebook evenementen en de projectie op het scherm op de ismuskamer            

zullen posters gebruikt blijven worden. 

 

Heraut 

De Heraut is naast een leuk blad voor de leden ook een onderdeel van de               

promotie voor ismus. In de Heraut wordt de banner met het maandoverzicht van             

aankomende activiteiten opgenomen. De Heraut kan hier een nuttig doel dienen           

omdat het leden kan bereiken, zowel fysiek als digitaal, die minder betrokken            

zijn bij ismus. Daarnaast kan de Heraut plek bieden aan bedrijven of andere             

organisaties ter sponsoring. Zo heeft café ‘t Haantje een plek op de achterkant             

van de Heraut waarvoor ismus geld krijgt. 
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Activiteitenbeleid 

 

Het afgelopen half jaar hebben wij ons best gedaan om een veelzijdig aanbod             

aan activiteiten te bewerkstelligen. Op deze manier wordt er gepoogd zo veel            

mogelijk leden zich thuis te laten voelen bij ismus en hen te betrekken bij de               

vereniging. De commissies die ismus rijk is, zijn bij het organiseren van de             

activiteiten van groot belang. Nadat in de tweede collegeweek de inschrijvingen           

voor de commissies zijn geopend, zijn sinds begin oktober de commissies           

opgestart. Sindsdien zijn zij aan de slag gegaan en hebben er al vele geslaagde              

activiteiten plaatsgevonden. In november heeft de Kennismakingsactiviteit       

Actieve Leden (KAAL) plaatsgevonden, waarbij de leden binnen de commissies          

elkaar op informele wijze (beter) konden leren kennen. Dit was een geslaagde            

avond. 

 

Voor iedere commissie is een WhatsApp-groep en een Google Drive map           

aangemaakt, waarin de commissies kunnen overleggen en hun bestanden         

kunnen delen. De commissaris interne betrekkingen maakt ook deel uit van deze            

groepen en mappen. Op deze manier kan zij goed peilen hoe het met de              

voortgang van de commissies gaat. Tevens is het een snelle, directe manier voor             

het communiceren met de commissies, wat erg effectief is. Het persoonlijk           

contact tussen de commissies en het bestuur is vrij informeel en wordt ervaren             

als prettig.  

 

De commissaris interne betrekkingen heeft de commissies, naar eigen idee, veel           

vrijheid gegeven in het organiseren van activiteiten. Nieuwe ideeën zijn          

aangemoedigd, maar ook veel al eerder uitgevoerde activiteiten hebben het          

afgelopen jaar een rentree gemaakt. Waar nodig heeft de commissaris interne           

betrekkingen extra sturing gegeven, maar bij vele commissies is dit niet of            

nauwelijks nodig geweest. Vele commissies zijn namelijk erg enthousiast en zijn           

druk bezig met het organiseren van activiteiten. Verder komen de commissies in            

het algemeen uit zichzelf naar het bestuur toe als zij vragen hebben of op              

problemen stuiten, wat erg fijn is.  

 

Bij aanvang van het derde collegeblok zullen er halfjaarlijkse evaluaties met de            

commissies worden gepland, waarbij het afgelopen halfjaar zal worden         

besproken. De halfjaarlijkse evaluaties hebben op het moment van schrijven nog           

niet plaatsgevonden. Om deze reden is de beschrijving van de voortgang van de             

commissies vooral gebaseerd op de ideeën van het bestuur, met in het bijzonder             

de commissaris interne betrekkingen.  

 

Een activiteitenoverzicht van de in het afgelopen halfjaar georganiseerde         

activiteiten is te vinden in de bijlage van dit document. 
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Commissies 

 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie houdt zich dit jaar bezig met het uitbrengen van twee            

ismus-accessoires. Het afgelopen halfjaar is er al gebleken dat de commissie           

genoeg originele ideeën heeft. Naar verwachting zal binnenkort de eerste          

accessoire besteld en uitgebracht worden. Ook zijn er het afgelopen halfjaar nog            

verscheidene accessoires die het vorige collegejaar zijn uitgebracht (tasjes en          

mokken) verkocht.  

 

Acquisitiecommissie 

De acquisitiecommissie is het afgelopen halfjaar druk bezig geweest met het           

volledig vernieuwen van de ismusmembercard. Onder leiding van de         

commissaris externe betrekkingen zijn zij hier vrij professioneel mee aan de slag            

gegaan, met als resultaat de in januari uitgebrachte vernieuwde membercard.          

Hier staan verscheidene acties op, waaronder één tijdelijk geldende actie die van            

tijd tot tijd zal veranderen. De commissie is nu bezig met het promoten en              

uitdelen van de membercard. Het grootste deel van het werk van de commissie             

zit erop, maar zij zullen zich nog wel moeten bezighouden met het zoeken van              

nieuwe partners voor de tijdelijke actie en het onderhouden van contact met de             

huidige partners. Komend halfjaar zal bekeken worden hoe de commissie de           

commissaris externe betrekkingen verder kan helpen. Informatie over de         

membercard en de acties is te vinden op de website.  

 

Almanakcommissie 

De almanakcommissie bestaat uit vijf studenten uit verscheidene jaarlagen. In          

het eerste blok van dit collegejaar zijn twee leden van de commissie aanwezig             

geweest bij een ‘Adobe InDesign’ workshop. Zij gaven aan dat deze nuttig was,             

omdat het moeilijk was geweest het programma zelf onder de knie te krijgen.             

Verder was een commissielid al bekend met het programma, wat naar           

verwachting van pas zal komen. Het programma ‘Adobe InDesign’ is op de            

ismuscomputer geïnstalleerd en kan hier door de commissie gebruikt worden. De           

eerste maanden is de commissie nog niet enorm actief geweest. Dit is te wijden              

aan het feit dat het zwaartepunt van de commissie in het tweede halfjaar ligt,              

aangezien de almanak aan het einde van het collegejaar uitgegeven wordt. Wel            

is het belangrijk dat de commissie nu vaart gaat maken en hier zijn zij zich               

bewust van. De nodige deadlines zijn dan ook gesteld. De commissaris interne            

betrekkingen zal letten op de voortgang van de commissie en assisteren waar            

nodig.  

 

Feestcommissie 

De feestcommissie houdt zich bezig met het organiseren van borrels en feesten.            

Daarnaast organiseert de feestcommissie het jaarlijkse gala. Dit jaar bestaat de           

feestcommissie enkel uit eerstejaars studenten. Om deze reden heeft de          

commissaris interne betrekkingen regelmatig contact met de commissie en         

probeert zij hen wat extra sturing te geven waar nodig. De commissie heeft al              

een aantal geslaagde borrels georganiseerd. Verder zijn de commissieleden erg          

enthousiast en hebben zij veel originele ideeën, wat erg leuk is.  
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Filmcommissie 

De filmcommissie is dit jaar een nieuwe commissie en heeft als doel om             

beeldmateriaal te ontwikkelen voor ismus. De commissie is vrij groot, met het            

idee dat zij op die manier regelmatig video’s zouden kunnen produceren. De            

commissie heeft echter te maken gekregen met een wat trage start. Dit heeft             

met name te maken met het feit dat de commissie lange tijd niet beschikte over               

het benodigde materiaal. De commissie heeft wel al een uitleg gekregen over            

hoe te werken met het montageprogramma ‘Adobe Premiere Pro’, wat op de            

ismus computer staat en gebruikt kan worden door de commissie. Ondertussen           

is al het benodigde materiaal aanwezig, is het eerste filmpje af en wordt er vol               

spanning gewacht op de volgende video’s.  

 

Formele Activiteitencommissie 

De formele activiteitencommissie heeft de taak beroepsoriënterende en        

verdiepende activiteiten te organiseren, waardoor een goede verhouding tussen         

formele en informele activiteiten gerealiseerd wordt. De commissie heeft het          

afgelopen halfjaar excursies naar De Wereld Draait Door georganiseerd, wat erg           

leuk was. Momenteel zijn zij bezig met het organiseren van excursies naar Den             

Haag en Brussel. De vakgroep heeft gemeld dat zij wil bijdragen aan de excursie              

naar Brussel, mits er tijdig een begroting wordt ingeleverd. De commissie is hier             

dan ook mee bezig. De commissaris interne betrekkingen zal de voortgang voor            

deze excursie goed in de gaten houden.  

 

Heraut  

De Heraut is dit collegejaar al drie maal uitgekomen. De edities zijn enthousiast             

ontvangen en het blad ziet er mooi uit. Het verspreiden van de Heraut wordt              

goed ingepland en er blijven dan ook niet veel bladen over. Ten opzichte van              

vorig jaar heeft de Heraut haar focus iets meer naar ismus getrokken door onder              

andere artikelen te schrijven over ismusactiviteiten. Daarnaast gebruikt het blad          

sociale media door geregeld een opiniestuk te plaatsen rondom een actueel           

onderwerp. Dit dient als een soort promotie en moet enthousiasme voor het blad             

aanwakkeren.  

 

Informele Activiteitencommissie 

De informele activiteitencommissie heeft ons het afgelopen halfjaar voorzien van          

een aantal gezellige, informele activiteiten. Zo is het moordspel weer          

teruggekomen dit jaar. Daarnaast heeft de commissie ismus speeddates         

georganiseerd, waar leden hun mede-ismi beter konden leren kennen. Dit was           

een erg originele activiteit, waarbij de vrijheid die deze commissie in het            

bijzonder biedt werd benut. Daarnaast gaan we 20 februari bowlen.  
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Internationaliseringscommissie 

Bij aanvang van dit jaar hebben wij besloten een deel van de begroting te wijden               

aan internationalisering. Nadat dit bedrag na de vorige algemene         

ledenvergadering aanzienlijk is verhoogd, is er besloten om een         

internationaliseringscommissie in te stellen die zich bezig zal houden met de           

bestemming van dit bedrag. Omdat internationalisering een vrij breed begrip is,           

heeft de commissie de mogelijkheid zich te focussen op uiteenlopende          

activiteiten. Er wordt gedacht aan internationalisering binnen Nederland, zoals         

Engelstalige activiteiten, maar ook aan internationalisering buiten Nederland,        

zoals een bezoek aan een buitenlandse Universiteit. Hoewel de commissie tot op            

heden nog geen activiteit heeft georganiseerd, wat onder andere te maken heeft            

met haar latere instelling, is zij erg enthousiast aan de slag gegaan en is zij hier                

druk mee bezig.  

 

Kennismakingsweekendcommissie 

Vorig jaar is deze commissie voor het eerst opgezet. Dit is goed bevallen,             

aangezien de organisatie van het kennismakingsweekend zich uitstekend leent         

voor een commissie. Met aanvang van collegeblok 3 zullen de inschrijvingen           

voor deze commissie dan ook weer worden geopend. Dit biedt tevens de            

mogelijkheid voor studenten die in het buitenland gestudeerd hebben om alsnog           

in een commissie plaats te nemen. De commissie van vorig collegejaar heeft het             

bestuur aangeraden om de locatie van het weekend tijdig te boeken, in verband             

met de beschikbaarheid. Hier zijn wij dan ook mee bezig geweest. 

 

Daarnaast is er door de commissaris interne betrekkingen en de voorzitter, die            

vorig jaar deel uitmaakte van de kennismakingscommissie, een draaiboek         

opgezet dat moet zorgen voor duidelijkheid rondom de taken van de commissie.            

Op deze manier kan zij meteen effectief aan de slag. 

 

Lezing- en debatcommissie 

De lezing- en debatcommissie bestaat uit leden afkomstig uit veel verschillende           

jaarlagen. Enkele leden hebben vorig jaar ook deel uitgemaakt van de           

commissie, wat van pas komt. De commissie heeft al een groot aantal mogelijke             

sprekers en organisaties benaderd voor het geven van lezingen. Om dit           

structureel aan te kunnen pakken heeft de commissie aan het begin van het             

collegejaar een document opgesteld waarin wordt aangegeven welke sprekers zij          

benaderd, door wie dit is gebeurd en wat de reactie van de mogelijke spreker              

was. Zo’n lijst hebben zij met terugwerkende kracht ook voor het vorige            

collegejaar opgesteld. Op deze manier kan er beter worden bijgehouden wie er is             

benaderd, om zo verwarring en dubbele berichten te voorkomen. Het document           

zal mee worden genomen naar de volgende commissie.  

 

Naast het organiseren van lezingen houdt de commissie zich bezig met het            

organiseren van debatten. De ervaring leert dat het organiseren van debatten           

vaak naar de achtergrond verschuift en daarom is aan het begin van dit             

collegejaar het organiseren van meer debatten tot doel gesteld. Het          

BOW-ismusdebat heeft al plaatsgevonden, waarbij twee leden van ismus en          

twee leden van studievereniging BOW plaatsnamen in een tijdelijke commissie.          
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Daarnaast is er een poging gedaan om een debat rondom het referendum over             

de sleepwet op te zetten, maar deze kon uiteindelijk helaas niet doorgaan. Ook             

komt er een debat aan rondom de gemeenteraadsverkiezingen, wat door het           

bestuur wordt georganiseerd, en komt het jaarlijkse hutspot-couscous debat         

weer terug.  

 

Meerdaagse excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie heeft zich het afgelopen halfjaar bezig         

gehouden met het organiseren van een reis naar Newcastle upon Tyne. Op 22             

februari zullen wij met een groep van 32 ismi met de boot vertrekken naar deze               

stad. Na instelling is de commissie meteen erg enthousiast aan de slag gegaan,             

en de samenwerking binnen de commissie verloopt goed. Het programma voor           

de excursie is op het moment van schrijven zo goed als rond, waarbij informele              

activiteiten met formele activiteiten zullen worden afgewisseld. Eén commissielid         

is in overleg met de commissie en het bestuur om persoonlijke redenen gestopt             

met het commissiewerk. Hoewel niet ideaal, omdat de excursie over niet al te             

lange tijd al plaatsvindt, wordt niet verwacht dat dit tot grote problemen zal             

leiden. Het bestuur zal de commissie helpen waar nodig. Wij kijken erg naar de              

meerdaagse excursie uit en hebben er het volste vertrouwen in dat het            

onvergetelijk zal worden.  

 

PiP-commissie 

De PiP-commissie houdt zich bezig met het organiseren van het jaarlijkse           

Politicoloog in Perspectief Congres. Dit congres zal op 9 mei plaatsvinden in            

Amsterdam. De commissie wordt gevormd door acht leden die afkomstig zijn           

van de vier politicologieverenigingen in Nederland, waaronder twee leden van          

ismus. Zij komen nagenoeg wekelijks dan wel maandelijks bijeen in Utrecht en            

zijn al druk bezig geweest met het regelen van een locatie, het vinden van              

sponsoren en het aanschrijven van sprekers. De samenwerking binnen deze          

commissie wordt ervaren als uitstekend.  

 

Reiscommissie 

Nadat vorig jaar de reiscommissie eerder is ingesteld, is er naar aanleiding van             

de evaluatie met deze commissie besloten dit dit collegejaar niet te doen. De             

commissie is enthousiast aan de gang gegaan en heeft veel verschillende           

bestemmingen overwogen. Hieruit is gekomen dat de ismusreis dit jaar naar           

Boekarest (Roemenië), Chisinau (Moldavië) en Kiev (Oekraïne) zal gaan. De reis           

zal zoals gewoonlijk in de meivakantie plaatsvinden. Het vervoer is grotendeels           

geregeld en de commissie is op het moment bezig met het uitzoeken van de              

informele en formele activiteiten die op de reis zullen plaatsvinden, zoals           

stadstours, kroegentochten, en bezoeken aan ambassades, universiteiten en        

NGO’s. De komende periode moet het programma meer vorm krijgen. Hier           

hebben wij vertrouwen in en wij kijken erg uit naar de ismusreis! 
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Sportcommissie 

De sportcommissie verzorgt gedurende het jaar diverse sportactiviteiten. Door         

middel van de activiteiten die de sportcommissie organiseert kunnen leden op           

een informele wijze in contact komen met sporten die zij eventueel nog niet             

eerder hebben beoefend. De commissie heeft het afgelopen halfjaar al enkele           

leuke activiteiten georganiseerd, zoals een lacrosse clinic en schaatsen. Deze zijn           

enthousiast ontvangen en waren geslaagd.  

 

Symposiumcommissie 

Hoewel aan het begin van het jaar toegezegd leek te zijn dat de carrièredag een               

verplicht karakter zou krijgen, bleek dit later toch ingewikkelder te zijn dan            

verwacht. De vakgroep steunt het idee van een carrièredag nog steeds, echter is             

het helaas niet mogelijk geweest aanwezigheid verplicht te stellen. Er is daarom            

besloten de carrièredag om te vormen tot een symposium, naar aanleiding van            

het succes van het lustrumsymposium van vorig collegejaar. Het symposium zal           

het centrale thema ‘de politicoloog in praktijk’ hebben. Wij hopen dat dit de             

Nijmeegse politicoloog meer aanspreekt dan een carrièredag. Tijdens de dag          

zullen er geen colleges worden ingeroosterd en zullen docenten worden          

gevraagd de studenten op het symposium te attenderen. De dag zal daarnaast            

in de cursushandleidingen worden opgenomen. Op deze manier hopen we dat er            

veel studenten naar het symposium zullen komen. De commissie heeft intensief           

contact met de vakgroep en is momenteel druk bezig met het aanschrijven en             

berichten van mogelijke sprekers. Het symposium zal plaatsvinden in cultuurzaal          

‘C’.  

 

Unit-P 

Het afgelopen halfjaar heeft de Unit-P de posters verzorgd, die dienen ter            

promotie van activiteiten en daarnaast de oude ismuskamer aankleedden.         

Hoewel er de eerste maand van het collegejaar helaas geen nieuwe posters zijn             

gemaakt, is er na het instellen van de commissie voor iedere ismusactiviteit een             

poster gekomen. Wel hadden sommige posters wat eerder gemaakt en          

opgehangen kunnen worden. Het bleek een goed idee om de commissaris           

interne betrekkingen en de commissaris externe betrekkingen de commissie te          

laten ondersteunen waar nodig. De commissie bestond immers uit een klein           

aantal mensen. In dit tweede semester zal een ervaren lid de commissie            

versterken, wat ervoor zal zorgen dat de ondersteuning minder nodig zal zijn. 

 

In de nieuwe ismuskamer mogen wij geen posters ophangen aan de muren. Dit             

betekent echter niet dat de Unit-P geen functie meer heeft. Zij zullen posters             

blijven maken, die getoond zullen worden op het scherm dat in de kamer staat              

en gebruikt zullen worden in online evenementen en de ismail. Ook zullen enkele             

posters aan whiteboards kunnen worden opgehangen in de ismuskamer. Er is           

beloofd dat er richeltjes zullen komen waardoor wij de posters alsnog in de             

nieuwe kamer kunnen ophangen. Deze zullen er in de loop van 2018 komen.  

 

 

Sponsorbeleid 
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Inleiding 

Afgelopen jaar is onze commissaris externe betrekkingen zich bezig gehouden          

met het sponsorbeleid. Wij zijn erg verheugd om te kunnen melden dat alle             

sponsoren die ismus aan het begin van het collegejaar had, het contract met             

ismus hebben verlengd. Ook hebben we er een nieuwe sponsor bij, het bedrijf             

Eurosender, en zij hebben aangegeven interesse te hebben in een langere           

samenwerking dan alleen dit collegejaar. 

 

Ook zijn er een aantal andere organisaties aangeschreven die mogelijk interesse           

zouden hebben in een samenwerking met ismus. Echter is gebleken dat het erg             

moeilijk is om als kleine vereniging organisaties te vinden die bereid zijn om             

ismus financieel te sponsoren. Onze commissaris externe betrekkingen zal         

komend jaar met behulp van de acquisitiecommissie gaan zoeken naar het           

vinden van bedrijven die wel geïnteresseerd zijn. 

  

De stamkroeg 

In het begin van het jaar hebben wij ervoor gekozen om een nieuwe stamkroeg              

te kiezen, namelijk Café Lenthe. Een nieuwe stamkroeg is altijd spannend omdat            

het altijd afwachten is hoe het uitpakt en hoe het door de leden wordt              

ontvangen. Echter zijn wij erg tevreden met Café Lenthe als ons nieuwe            

stamkroeg. Het contact met de eigenaren is erg goed, en we kunnen er eigenlijk              

altijd terecht op de dagen dat wij er willen borrelen. Ook zijn ze altijd erg               

enthousiast over de ideeën die de feestcommissie aandraagt voor borrels en           

vinden ze het erg leuk als we weer komen.  

 

Wij hebben tot nu toe geen problemen ondervonden als onze borrels samen            

vielen met borrels van een herendispuut, en we verwachten ook dat dit komend             

halfjaar weer prima zal samengaan. 

 

Ook hebben wij het idee dat alle leden het leuk vinden om naar borrels in Lenthe                

te komen. Zeker nadat in overleg met de eigenaren is besloten dat het café              

voortaan rookvrij is op de avonden dat wij er komen borrelen. We horen zelf              

soms dat leden er buiten activiteiten om een biertje gaan drinken, en we hopen              

dat dit nog vaker zal voorkomen nu ze ook een actie hebben op de membercard. 

Al met al zijn wij erg tevreden en we kijken ook weer uit naar de borrels van                 

komend halfjaar. 

 

  

20 



Membercard 

De acquisitiecommissie is in samenwerking met de commissaris externe         

betrekkingen druk bezig geweest met de membercard, en wij zijn best trots op             

het resultaat. Er staan een hoop nieuwe leuke acties op, en we hebben al een               

hoop kaarten uitgedeeld aan leden die er nog geen hadden. 

 

Ook zijn we beter bezig geweest met de promotie van de membercard door een              

poster met een overzicht van acties te maken en door het plaatsen van             

Facebookberichten over de kaart. Verder staat er op de site een overzicht waar             

leden precies kunnen zien welke acties er op de kaart staan. 

 

Voor iedere actie die er nu op de kaart staat, is een contract ondertekend. We               

kunnen nu met zekerheid zeggen dat alle acties het hele kalenderjaar gelden. 

 

Vrienden van ismus 

Het is ons als bestuur helaas niet gelukt om afgelopen halfjaar actief bezig te              

zijn met het vinden van nieuwe vrienden van ismus. Dit heeft er aan de ene kant                

mee te maken dat er veel onduidelijkheid was over de huidige Vrienden van             

ismus. Er zijn geen formulieren bewaard gebleven van mensen die tot nu toe             

hebben aangegeven dat ze vriend van ismus willen zijn. Ook klopte de inhoud             

van het formulier niet omdat er onduidelijkheid was over of het lidmaatschap            

een eenmalige machtiging was of een jaarlijks te betalen bedrag. Zodoende           

heeft de penningmeester nog geen bijdragen van de Vrienden van ismus kunnen            

innen.  

 

Aan de andere kant is het ook nalatigheid van onze kant geweest. Afgelopen             

halfjaar lag onze prioriteit bij andere zaken en we zijn er daardoor niet aan              

toegekomen om actief op zoek te gaan naar nieuwe Vrienden van ismus. Omdat             

wij hier zelf ook erg van balen zullen wij dit komend halfjaar wel zeker gaan               

doen. Het inschrijfformulier klopt nu, en we zullen een mail naar alle leden             

sturen om ‘Vrienden van ismus’ onder de aandacht te brengen. 
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Samenwerkingsverbanden 

 

ismus maakt onderdeel uit van verschillenden samenwerkingsverbanden. Het is         

nog steeds van belang om deze externe contacten goed te onderhouden. Op dit             

moment maakt ismus deel uit van de volgende verbanden: SVM, het SOFv, de             

VvA, het PvP, de NKWP en de Alumnikring.  

 

SVM 

Onze commissaris externe betrekkingen heeft afgelopen halfjaar in de         

Samenwerkende Verenigingen van de Managementwetenschappen (SVM)      

plaatsgenomen. De samenwerking binnen de SVM en het contact met de andere            

verenigingen is erg goed. 

 

Als SVM hebben we aan het begin van het jaar besloten om ervoor te zorgen dat                

de feesten beter bezocht zullen worden, door onder andere een nieuwe naam en             

een nieuwe locatie te kiezen. Wij zijn als SVM erg blij met deze beslissing. We               

hebben het idee dat de feesten drukker bezocht worden dan vorig jaar. Ook als              

ismus merken we dat er vanuit de leden veel positieve reacties komen op de              

feesten en dat er steeds meer leden die eerst niet kwamen, nu ook een              

Management Madness-feest bezoeken. 

 

Over de feesten die met alleen BOW, de ESV, Mundus en ismus worden             

georganiseerd (de BiEM-feesten) kunnen we nog niks zeggen omdat dat eerste           

feest pas in maart zal plaatsvinden. 

 

SOFv 

Tot nu is het bestuur bij iedere Algemene Ledenvergadering en activiteit van het             

SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) aanwezig geweest. Dit is       

tot nu toe zeer positief bevallen. Naast dat de activiteiten erg leuk waren, is het               

SOFv het afgelopen halfjaar ook zeker van toegevoegde waarde gebleken op het            

gebied van informatieverstrekking. De aankomende introductie zal onderhevig        

zijn aan een groot aantal veranderingen qua opzet en het SOFv is op dit moment               

verantwoordelijk voor het contact tussen de universiteit en de         

studieverenigingen. Tot nog toe is dat erg waardevol gebleken.  

 

VvA 

De Vrienden van Aquino (VvA) was het afgelopen halfjaar een waardevol           

samenwerkingsverband voor het bestuur. Er wordt door de besturen een aantal           

keer per jaar op informele wijze samengekomen. Hierdoor kennen wij de           

aangesloten besturen een stuk beter dan andere. Het contact is daardoor een            

stuk directer en makkelijker geworden. Dit heeft ook geresulteerd in          

verschillende activiteiten, bijvoorbeeld TvA-tribute. 
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PvP 

Dit jaar vervult de voorzitter van ismus ook in het Platform voor Politicologen             

(PvP) de rol van voorzitter. Het PvP is het afgelopen halfjaar bezig geweest met              

de voorbereidingen voor de activiteiten die zullen plaatsvinden. Ten eerste is het            

PvP natuurlijk bezig geweest met het PiP-congres. De organisatie hiervan          

verloopt erg goed, en de communicatie tussen de PiP-coördinator en de           

PiP-commissie verloopt prima. Het PiP-congres zal dit jaar in Amsterdam          

plaatsvinden en zal ook onderhevig zijn aan een aantal veranderingen. Zo zal            

het congres dit jaar voor het eerst in het Engels gehouden worden aangezien de              

VU en de UvA dit jaar voor het eerst een Engelstalige bachelor in ons vakgebied               

aanbieden. Dit heeft voor een enorme influx aan internationale studenten          

gezorgd bij de Amsterdamse studieverenigingen EOS en Machiavelli. Om         

rekening te houden met deze studenten heeft het PvP zodoende besloten om het             

congres te verengelsen. Het bestuur van het PvP ziet de mogelijkheid om            

hierdoor buitenlandse sprekers aan te trekken.  

 

Naast dat het PvP het PiP-congres zal organiseren, zal er voortaan een tweede             

activiteit georganiseerd worden. Over de invulling van deze activiteit zal later           

meer bekend worden. Wel is al bekend dat dit een informele activiteit wordt met              

de bedoeling de leden van de verschillende universiteiten meer met elkaar in            

contact te brengen. De activiteit zal dit jaar plaatsvinden in Leiden. Dit biedt de              

mogelijkheid aan leden van ismus om de stad Leiden beter te leren kennen. In              

de toekomst zal de locatie van deze tweede activiteit ook rouleren tussen de             

steden. Het PiP-congres en de informele activiteit zullen zo nooit samenvallen in            

een stad. Volgend jaar zal de informele activiteit in Nijmegen plaatsvinden.  

 

NKWP 

Doordat in het verleden het contact met de Nederlandse Kring voor de            

Wetenschap der Politicologie (NKWP) zeer lastig bleek, heeft het PvP besloten           

dat er voortaan een lid van het PvP studentlid van de NKWP wordt. In de               

resterende periode van dit collegejaar zal de voorzitter van de Leidse           

studievereniging SPIL plaatsnemen in het NKWP-bestuur. Wij zijn van mening          

dat hierdoor het contact consistenter zal zijn, waardoor er meer duidelijkheid is            

over de financiële bijdrage van de NKWP aan het PvP en eventuele andere             

vormen van ondersteuning.  

 

Alumnikring 

Ook dit jaar zit de voorzitter in het bestuur van de Alumnikring. Tot nog toe is                

dit vooral ter ondersteuning gebleken, bijvoorbeeld als de Alumnikring hulp          

nodig heeft met het bereiken van mensen op Facebook. De voorzitter zorgt voor             

het contact tussen de universiteit en de Alumnikring. Dat de voorzitter goed            

contact heeft met Alumnikring blijkt ook erg functioneel op het gebied van            

eventuele stages en lezingen. Daarnaast heeft een deel van het bestuur een            

grote groep alumni een rondleiding door het nieuwe Elinor Ostromgebouw          

gegeven . 

Nawoord 
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Natuurlijk zijn we u erg dankbaar dat u zich opnieuw heeft ingezet voor ismus              

door dit beleidsstuk door te nemen. We hopen door middel van dit verslag             

duidelijkheid geboden te hebben over de gang van zaken binnen deze mooie            

vereniging. Daarnaast hopen wij te hebben laten zien welke inspanningen wij           

gedaan hebben voor ismus.  

 

Wij hopen dat u allen ook positief gezind bent over het afgelopen het halfjaar.              

Wij nodigen u ook allen van harte uit voor de activiteiten die ismus het              

aankomende halfjaar zal gaan organiseren.  

 

Tot slot bent u allen van harte welkom op de 62ste ALV der studievereniging              

ismus. Deze zal 21 februari plaatsvinden in café ’t Haantje, om 20:00 uur. Wij              

hopen u daar allen te mogen ontvangen om te reflecteren op het afgelopen             

halfjaar, zodat we de vereniging naar vermogen verder kunnen helpen! 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XVIIe bestuur der studievereniging ismus, 

 

Kjelt Goutbeek - Voorzitter 

Jelmer Bruurs - Secretaris 

Marije Berga - Penningmeester 

Lynn Leeneman - Commissaris interne betrekkingen 

Irene Wilde - Commissaris externe betrekkingen 

 

  

24 



Activiteitenoverzicht (bijlage) 

 

Datum Activiteit 

Opkom

st ismi Organisator 

20 aug 2017 

Management Madness: introduction   

edition - SvM 

22 aug 2017 

Opleidingsdag politicologie (istopia   

spel) 83 Bestuur 

24 aug 2017 ismus introductie pubquiz 70 Bestuur 

24 aug 2017 Call me MEBi goes pirates - BOW + ESV + ismus + Mundus  

4 sept 2017 Documentaire Jesse Klaver 24 Bestuur i.s.m. Filmhuis 042 

6 sept 2017 Eetactie: waterijs 55 Bestuur 

7 sept 2017 Stamkroeg kennismakingsborrel 71 Bestuur 

8-10 sept  

2017 Kennismakingsweekend 2017 39 

Kennismakingsweekendcommissi

e 

11 sept  

2017 Commissievoorlichting 40 Bestuur 

12 sept  

2017 

Lunchlezing Bertjan Verbeek: moreel    

kompas 11 

Bestuur i.s.m. GSV en    

BttF-organisatie 

13 sept  

2017 Diner Rouler 48 Bestuur 

15 sept  

2017 Bridge to the future conferentie 14 BttF-organisatie 

15 sept  

2017 

Documentaire: city of ghosts (+     

nagesprek) 4 Lux Nijmegen  

18 sept  

2017 

60e Algemene ledenvergadering der    

studievereniging ismus 27 Bestuur 

25 sept  

2017 

Lezing Zihni Özdil: onderwijs en     

kansgelijkheid 27 

Lezing- en Debatcommissie   

‘16/’17 

27 sept  

2017 Campusrun 7 NSSR 

27 sept  

2017 Pre-Management Madness borrel 17 Bestuur 

27 sept  

2017 Management Madness: after intro - SvM + feestcommissie (B) 

28 sept  

2017 Kratje van de maand september 14 Bestuur 

2 okt 2017 

Voortzetting 60e algemene   

ledenvergadering der studievereniging   

ismus 23 Bestuur 

4 okt 2017 Eetactie: broodje knakworst 60 Bestuur 

5 okt 2017 Filmavond: Bram Fischer 11 Bestuur 

10 okt 2017 

Lezing Huub Bellemakers: is Orban     

een dictator?  27 Bestuur 

11 okt 2017 11 oktoberborrel 41 Bestuur 

19 okt 2017 Kratje van de maand oktober 22 Bestuur 

23 okt 2017 

61e Algemene ledenvergadering der    

studievereniging ismus 24 Bestuur 

7 nov 2017 Start Moordspel 60 Informele activiteitencommissie 

7 nov 2017 KAAL 50 Bestuur 

8 nov 2017 Docentenborrel 21 Bestuur 

14 nov 2017 Eetactie: cake versieren 40 Bestuur 

15 nov 2017 

Karaokeborrel (met bekendmaking   

meerdaagse excursie) 65 

Feestcommissie + Meeerdaagse   

excursiecommissie 
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21 nov 2017 BOW-ismus kroegdebat 22 BOW + ismuscommissie 

22 nov 2017 Sportactiviteit: lacrosse 18 Sportcommissie 

29 nov 2017 

Lunchlezing Andrew Gawthorpe: USA    

and China – potential for future      

conflict 20 Bestuur + atlantische commissie 

29 nov 2017 Management Madness: winter white - SvM + feestcommissie (B) 

29 nov 2017 

Reisborrel: ga mee met op avontuur,      

de wodka is óók daar niet duur! 55 Bestuur + reiscommissie 

30 nov,  

2017 Kratje van de maand november 17 Bestuur 

1 dec 2017 Zet je schoen bij ismus 8 Bestuur 

4 dec 2017 Sinterklaasborrel 50 Feestcommissie 

6 dec 2017 

Eetactie: Warme chocomel met    

slagroom en speculaas 40 Bestuur 

7 dec 2017 ismus speeddates  24 Informele activiteitencommissie 

13 dec 2017 Excursie De Wereld Draait Door 15  Formele activiteitencommissie 

12 dec 2017 

In gesprek met Ybeltje Berckmoes &      

Sid Lukassen 12 Bestuur i.s.m. JOVD Nijmegen 

14 dec 2017 Diner Rouler decembereditie 32 Bestuur 

18 dec 2017 

Lunchlezing Max van der Stoel     

foundation: democratiebevordering in   

EU nabuurschap 17 Lezing- en Debatcommissie  

19 dec 2017 Kerstdiner 19 Bestuur 

20 dec 2017 Sportactiviteit: schaatsen 19 Sportcommissie 

21 dec 2017 ismus verhuizingsuitverkoop - Bestuur 

21 dec 2017 

Kratje van de maand december:     

Glühwein 40 Bestuur 

15 jan 2018 Opening nieuwe ismuskamer 25 Bestuur 

17 jan 2018 Escaperoom TvA Tribute 17 Organisatie TvA Tribute 

17 jan 2018 TvA Tribute - Organisatie TvA Tribute 

17 jan 2018 Management Madness: TvA afterparty - SvM + feestcommissie (B) 

5 feb 2018 Bordspellenavond 35 Bestuur 
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